
Monchi: Manolas? Musimy zacząć pracować nad umową
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Dyrektor sportowy Giallorossich, Monchi, udzielił wywiadu dla Mediaset

tuż przed spotkaniem z Udinese. 

Kadra jest na poziomie Napoli i Juventusu?

- Obecnie Napoli i Juventus są przed wszystkimi, ale myślę, że możemy z nimi

rywalizować. Jesteśmy drużyną, która zmieniła dużo w tym mercato.

Di Francesco bierze rewanż?

- Gdy rozmawialiśmy przed mercato, myśleliśmy o możliwości posiadania szerokiej

kadry, aby móc dokonywać zmian. Eusebio zarządza tą sytuacją idealnie. Wszyscy

gracze muszą być gotowi, aby grać, gdyż sezon jest długi.

Jest przekonanie, że zespół może walczyć o mistrzostwo czy też wystarczy

zająć miejsce w pierwszej czwórce?

- Ciężko powiedzieć, gdzie będziemy, Jestem pewien, że zespół będzie się poprawiał

i to robi. Teraz jest lepiej niż na początku sezonu. Nie wiem czy to wystarczy do

wygrania ligi, ale jesteśmy ambitni i chcemy zajść jak najdalej. 

Spodziewałeś się tego po Kolarovie?

- Będę zarozumiały, ale tak. Znalem go idealnie, jest profesjonalistą, co jest ważne,

aby wychodzić dobrze na boisko. Jest tu szczęśliwy, cieszy się zaufaniem trenera i

czuje się dobrze.

Nowy kontrakt Manolasa?

- Nie wiem. Musimy zacząć nad nim pracować, mamy nadzieję znaleźć rozwiązanie,

które zadowoli wszystkich. My jesteśmy zadowoleni z niego, a on jest zadowolony z

Romy. Jest łatwiej, gdy obydwie strony się zgadzają.
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